
 

Raad van Bestuur 6 mei 2019 
 

AGENDA 

 

 

Aanwezig:  

Bestuurders: Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Marc Van de Mierde, Philip Hendrix, 

Filip Soetaert, Bart Danhieux, Tim Mogal, Jan Stryckers 

Ambtshalve: Alex De Brauwer, Tina Muyllaert 

Verontschuldigd: Christof Claes, Erwin Dirkx 

 

1. Opening door de voorzitter 

Proficiat aan alle kampioenen: 

Liga 3 Olva Brugge,  

Liga 2 Elita Lebbeke 

Liga 1 Achilles Bocholt 

Damesliga HC Atomix 

Reservedames: DHW United 

Dames 2de nationale: Uilenspiegel 

Bekerwinnaars: Achilles Bocholt en HB Sint-Truiden 

 

2. Verslag vorige vergadering 

Nodige aanpassingen worden rechtstreeks uitgevoerd en verslag mag vervolgens 

gepubliceerd worden 

 

3. Kennismakingsmoment met bondsprocureur + update tuchtreglement 

Heeft op laatste moment moeten afzeggen omwille van privéredenen. 

Zal op volgende RvB aanwezig zijn 

 

4. Bespreking nieuwe kandidaturen voor RvB (zie bijlagen) 

Iedereen heeft kandidaturen gekregen en aanvaardt en deze zullen vervolgens 

voorgedragen worden op de AV 

Bart wenst Filip en Christof alvast te bedanken voor de vele jaren inzet en zal hen 

ook op AV officieel bedanken 

 

5. Stemming van de reglementswijzigingen (zie bijlage) 

- Mbt de damescompetitie is de reglementswijziging grondig besproken 

binnen de cel competitie en kan deze als goedgekeurd worden beschouwd 

- Het openstellen van het gebruik van het reserveweekend voor VHV-

jeugdcompetitie vanaf 01/04 vanaf seizoen 2019-2020 wordt 



 

goedgekeurd, zij het dat dit nog steeds in onderling akkoord van de clubs 

moet gebeuren. 

- verplicht tonen van identiteitskaart voor aanvang van elke wedstrijd zal 

vanaf start volgend competitieseizoen ingevoerd worden vanaf 

competitieleeftijd (U12) 

o procedure maken hierover voor scheidsrechter en tafelofficials 

door secretariaat 

o wijzigingen opnemen in bijscholing secretaris/tijdswaarnemer  

- reglementsaanpassing voor mensen zonder verblijfsvergunning 

 

alle reglementswijzigingen zullen samen overzichtelijk in 1 editie van HB7 

verschijnen. 

 

6. Evaluatie Interland/BvB 

Alles is vlot verlopen en samenwerking was optimaal met LFH 

 

7. Financiën: (Alex) 

- Feedback controle door commissaris 

o Jonas van Hoof heeft boekhouding uitvoerig bekeken en 

goedgekeurd 

- Jaarrekening 2018 

o P6: positief resultaat zorgt voor overschot van 121.000 wat vooral 

te danken is aan lage personeelskosten en afrekening subsidies 

2017 

- Voorstel nieuwe bijdragen JSF (zie bijlage) 

Enkele zaken die meespelen in het herdenken van het concept van de    

bijdragen: 

o Minder subsidies komende jaren vanuit Sport Vlaanderen 

o Nu heel wat ploegen die geen bijdrage leveren aan het JSF 

  Voorstel 1 waarbij alle ploegen bijdrage moeten leveren, ook R-ploegen  

wordt principieel goedgekeurd, mits uitbreiding ook naar dames reserven met 

ingang vanaf seizoen 2020-2021 en zal voor invoering nog verder gedetailleerd 

uitgewerkt worden door het beheerscomité JSF 

De andere voorstellen worden in huidige status niet weerhouden 

o Voorstel met betrekking tot het budget van de KBHB 2019-2024 

zal op 16/05 voorgelegd worden op het PUC en op een volgende 

RvB teruggekoppeld worden 

 

8. IT-commissie 

- Vorige bijeenkomst werden enkele clubsecretarissen uitgenodigd om 

database uitvoerig te testen onder deskundige begeleiding van Marc en 

Christof en hebben hier allemaal positieve feedback op gegeven 



 

- Op de M14-eindronden heeft Marc een eerste officiële test uitgevoerd met 

positieve resultaten. 

- Woensdag terug bijeenkomst mét competitieleiders om tijdslijn en dergelijke 

verder degelijk uit te werken 

- Op Av zal Tom een Flow-chart met alle acties tot op heden en gepland in de 

nabije toekomst tonen en ook aangeven dat we gefaseerd ‘live’ zullen gaan 

 

9. Stemming nieuwe clubs 

Inschrijvingen van zowel Harlebeke, Tielt-Aarsele, Lummen als Beringen worden 

goedgekeurd en zullen voorgelegd worden ter stemming op de AV  

 

10. G-handbal 

Oprichting nieuwe werkgroep nav aantal vragen van bepaalde clubs zodat er een 

degelijk beleid uitgewerkt kan worden in de toekomst. Deze werkgroep zal ook 

opgenomen worden in de heractivatie van de cel breedtesport 

 

11. Competitierooster (zie bijlage) 

Wordt goedgekeurd zoals voorgesteld 
 

12. Overzicht bestaande cellen 

• Topsportcel zal terug geactiveerd worden door Bart en Jelle 

• Technisch scheidsrechterscomité mag geschrapt worden 

• Cel breedtesport terug activeren 

Secretariaat zal algemeen protocol opstellen voor celwerking en de info op de site 

terug bijwerken 

 

13. Varia:  

- verplaatsingskosten SR’s zal eerst op PUC besproken worden 

o Paritair scheidsrechtercommissie zal dit bespreken en eventueel 

met voorstel komen 

o Voor vergoeding van 0.20 per persoon komt dit overeen met 

huidig blokkensysteem 

- Iedereen van RvB wordt op volgende AV verwacht met volgende 

agendapunten 

o Introductie (Bart) 

o It-commissie (Tom) 

o Scheidsrechters en de veranderingen hierrond 

o Financien 

• Ontslaan van commissaris 

• Goedkeuring jaarrekening 

o Stemmingen/herverkiezingen leden en clubs 



 

- Herbekijken bijdragen van de clubs tov de opleidingen (jeugd)SR naar 

toekomst toe 

- nieuwe druk van  de spelregels (nakijken van kosten vorige keer) 

- Driehoekstornooi bij de heren zal wedstrijd worden want Aalst wenst niet 

deel te nemen. Gaat dus tussen Merksem en Nelo. 

1. Merksem wenst te organiseren op 18/05, stelt Nelo andere 

datum voor? Ofwel Nelo op 11/05, ofwel 18/05 te 

Merksem. Als alternatief 25/05 naar voor schuiven  

2. Geen vice-kampioen vragen om deel te nemen aan 

driehoekstornooi 

- Erop letten dat er geen interne mails verstuurd worden naar niet-

betrokkenen 

- Kostenplaatje Handbal X-tra verder uitklaren tegen volgende RvB door 

secretariaat  

- Voor Bart is voorzittersrol momenteel ontzettend zwaar, maar hij wil dit 

met veel inzet blijven doen tot er iemand anders zich aanbiedt. 


